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Casper Skov Andersen

Fra: Christian Abildgaard
Sendt: 5. november 2018 15:01
Til: Casper Skov Andersen
Emne: VS: Driftsaftalen 2018

TO 
 
 
Venlig hilsen 
Christian Abildgaard 
Leder af Idræt, Fritid og Faciliteter, Fritidsafdelingen, Center for Kultur Fritid og Borgerservice  
Tlf: 58 57 46 47 | Mobil: 24 90 91 34 | EAN: 5798007363116 
 

Fra: Kurt Petersen [mailto:kurt.petersen@firmaidraetslagelse.dk]  
Sendt: 5. november 2018 14:53 
Til: Jørgen Andersen <jorga@slagelse.dk> 
Cc: Christian Abildgaard <ca@slagelse.dk>; Lena Lund Pedersen <lenalundpedersen@gmail.com> 
Emne: Driftsaftalen 2018 
 
Til: Formanden for Fritidsudvalget Jørgen Andersen 
 
Vedr. Driftsaftalen for 2018. 
 
Jeg har d.d. talt med formanden for Sørbyhallen Lena Lund Pedersen, og vi undres over formuleringen i 
sagsfremstillingen, hvor der står:   
 
Administrationen oplever, at den nuværende drifts- og samarbejdsaftale fungerer efter 
hensigten. 
Der er derfor kun foretaget to mindre tilføjelser i aftalen:  
Dels er det præciseret, hvornår henholdsvis hallen og Fritid skal fakturere (ved timeudlejning fakturerer 
Fritid, mens den enkelte hal selv fakturerer, hvis der er tale om et arrangement, som hallen selv har 
skaffet).  
Derudover er indtægtsfordelingen ved arrangementer synliggjort. Hallerne modtager hele indtægten, når 
det er hallen selv, der har tiltrukket arrangementet, mens fordelingen er 50/50, når det er kommunen, som 
er arrangør/har skaffet arrangementet til hallen.  
 
Heraf fremgår det - efter administrationens vurdering, at driftsaftalen fungerer efter hensigten – hvilket vi er 
uenige i, 
og vi ser frem til den evaluering og dialog vi var stillet i udsigt sidst på året. 
 
Den evaluering der blev gennemført i marts måned havde til hensigt at evaluere principperne i udmøntning af 
tilskuddet, og ikke en evaluering af Drifts- og samarbejdsaftalen. 
Det er vel heller ikke rimeligt, at skulle tage stilling hertil - efter bare 3 måneder. 
 
Vi er også uforstående overfor denne tekst: 
Hallerne modtager hele indtægten, når det er hallen selv, der har tiltrukket arrangementet, mens 
fordelingen er 50/50, når det er kommunen, som er arrangør/har skaffet arrangementet til hallen.  
 
Er det tanken, at Kommunen/Fritid skal have 50% af indtægten – hvad med de udgifter der er forbundet hermed, og 
hvem skal have dette beløb? 

 
Formand for Vesthallens bestyrelse 
Kurt Petersen 
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